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Interpellation till  socialnämndens ordförande Julia Persson 

angående mäns våld mot kvinnor 
 

Mäns våld mot kvinnor är fortfarande ett stort problem i landet och även i vår stad. I en 

debattartikel daterad 11 maj kritiserar flera representanter för Kvinnojourer socialtjänstens 

regler. Kvinnojourerna påpekar att kvinnor som inte är beredda att följa socialtjänstens 

bedömning om geografiskt skydd blir utan hjälp med boende och hänvisas till att själva lösa 

sin situation. 

 

Det vi vet från forskningen är att det finns två stora hinder för det sociala arbete när det gäller 

våld mot kvinnor. Bland annat är tilltron till myndigheterna låg. Det handlar oftast om 

upplevda dåliga erfarenheter och byråkratiska svårigheter.  

Vi anser att kvinnor som blivit utsatta för våld behöver bli lyssnade även när de inte följer 

socialtjänstens rekommendationer om skyddat boende utanför kommunen.  

 

 

Sveriges, kommuner och regioner (SKR) varnar den 21 juni i år för att risken för våld i nära 

relationer kan öka pga pandemin. Vi vet att det är i hemmet som våldet mot barn och kvinnor 

oftast sker.  SKR påpekade att det kan bli svårare för de utsatta att söka hjälp under de  

rådande omständigheterna och att kommuner behöver vara beredda på att fler kan behöva 

stöd och skydd när restriktionerna lättar. 

 

Utifrån kvinnojourernas kritik och pandemins konsekvenser undrar Vänsterpartiet följande: 

-Har socialnämndens ordförande agerat i frågan utifrån kvinnojourernas kritik? I så fall på 

vilket sätt? 

-Har  socialtjänsten i Helsingborg sett över sina regler? Vad kommer att förändras i så fall? 

-Har det blivit en ökning av våldsärenden inom förvaltningen under senaste år? 

Har socialtjänsten i Helsingborg fått förutsättningar för att vara beredda på att flera barn och 

kvinnor kan behöva stöd och skydd som en konsekvens av pandemin? 

 

Claudia Velásquez, Vänsterpartiet  


